
Årsmøde i FDF Særslev d. 25/11-2020 
Referat 

Fem deltagere til årsmødet. 

 

1. Velkommen til mødet: 

2. FDF på Forbundsniveau: 

- Corona-epidemien har medført en række ændring af turer og aktiviteter, der afholdes 

af forbundet. 

o Bl.a. landslejren som er rykket til 2022. 

- Der har været online landsmøde for forbundet. Det blev afholdt online. 

o Ved landsmødet blev der vedtaget en ny strategi. 

o En ny hovedbestyrelse blev dannet. 

 Hvilket har medført ny formand for hovbestyrelsen. 

3. FDF i Særslev: 

- Cirka 25 børn i kredsen, hvilket er positivt. 

- Der mangler ledere, da flere stopper til sommer. 

o Der er et behov for flere ledere hvis der forsat skal være en kreds i Særslev. 

- Kredsens mission er nu at tiltrække flere medlemmer. 

o  Det skal gøres igennem målrettet PR. 

o Ydermere tages der kontakt til landsdelscheffen så vi kan få hjælp. 

4. Generalforsamling: 

a. Valg af dirigent:  

o Det blev Heidi Charlotte Nielsen og Niels Peter Nielsen. 

b. Orientering om bestyrelsens arbejde: 

o Her henvises til punkt 3. 

c. Budget og regnskab: 

o Fremvist og godkendt til/af de fremmødte. 

d. Valg af medlemmer: 

o Der er fem valgt medlemmer i bestyrelsen. 



 Tre af dem er på ikke valg, og to af dem er på valg 

 Medlemmer på valg: 

 Niels (opstiller til genvalg) 

 Mette (opstiller ikke til genvalg) 

 Medlemmer valgt ind: 

 Niels 

e. Valg af suppleanter: 

o Punkt frafaldet, da der ikke var nok deltagere til mødet. 

f. Valg af revisor 

o Ole er genvalgt og Karin er revisorsuppleant.  

5. Eventuelt/opgaver i kredsen: 

- Kirkeblade:  

o Ønske om faste ruter. 

o Der søges hjælp blandt forældrene til at løse opgave. 

- Rengøring af hytte 

o Der udformes en liste så der kan komme en klar organisering over dette. 

o Her kan forældre også inddrages. 

6. Tak for i aften. 

Konstituering af bestyrelsen sker ved næste bestyrelsesmøde. 


